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Nr. 56 BRIEF VAN DE MINISTER VOOR WONEN, WIJKEN EN INTEGRATIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 10 juli 2008

In het AO over de wijkenaanpak op 24 juni jl. heb ik de leden van uw
Kamer de toezegging gedaan uw Kamer over een tweetal zaken schriftelijk
te informeren.
Dit betreft allereerst de uitkomsten van het gesprek dat de programma-
directeur Wijken op 27 juni 2008 zou voeren over met vertegenwoordigers
van de Stichting Kamers met Kansen Nederland. De tweede toezegging
betreft een reactie op de studie «Economische kansen van etnische Diver-
siteit, een verkennende studie naar de kansen voor de Nederlandse
Steden».

Gesprek Stichting Kamers met Kansen Nederland

Door dhr. Depla van de PvdA is verzocht om een terugkoppeling van het
gesprek dat op 27 juni jl. is gevoerd tussen de programmadirecteur
Wijken en dhr. Reedijk (Aedes) en dhr. De Regt (voorzitter Stichting
Kamers met Kansen) over Kamers met Kansen.

Kamers met Kansen biedt een geïntegreerd concept van wonen, leren,
werken en coaching aan jongeren. Recentelijk is een landelijke overkoepe-
lende stichting Kamers met Kansen opgericht. Om de landelijke ambities
te realiseren, gaat de organisatie volgens de voorzitter effectiever worden
ingericht, lobbywerk verrichten, financiering generen en een stimulerende
en initiërende rol vervullen teneinde het concept van Kamers met Kansen
verder uit te rollen.

Teneinde bovenstaande doelstellingen te realiseren, is de voorzitter van
Kamers met Kansen van mening dat een financiële impuls in het organisa-
torische werkbureau van de Stichting noodzakelijk is. Hiertoe doet de
Stichting dan ook een financieel beroep op ondermeer de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie, maar ook voor Jeugd en Gezin, Onderwijs,
Sociale Zaken en VWS. Tot op heden was het volgens de voorzitter de
Stichting nog niet gelukt om deze departementen gezamenlijk te interes-
seren en motiveren voor de aanpak van de Kamers.
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Afgesproken is dat de programmadirectie Wijken in september 2008 een
ambtelijk interdepartementaal overleg organiseert waarin al de bovenge-
noemde departementen zullen participeren. De Stichting zal tijdens dit
overleg de gelegenheid krijgen haar plannen te presenteren.

Kamers met Kansen heeft eind 2006 reeds 50 000 euro subsidie ontvan-
gen van het ministerie voor WWI om ondermeer de oprichting van een
federatie Kamers met Kansen naar engels model te realiseren.

Tevens participeert de landelijke Stichting Kamers met Kansen als partner
in de Landelijke Alliantie Krachtwijken. Op deze wijze wordt ondermeer bij
gemeenten het Kamers met Kansen project onder de aandacht gebracht
als mogelijk concept voor de aanpak van de jeugdproblematiek.

Studie «Economische kansen van etnische diversiteit» van Nicis
Institute

De heer Van der Ham van D66 heeft verzocht om een reactie op de studie
«Economische kansen van etnische Diversiteit, een verkennende studie
naar de kansen voor de Nederlandse Steden». Deze studie is in opdracht
van Nicis Institute uitgevoerd door EIM.

In de studie wordt vastgesteld dat vooral in Amsterdam, Rotterdam, Den
Haag en Utrecht veel kansen liggen om de economische diversiteit beter
te benutten als economische factor. Volgens de studie zijn er drie groepen
kansen:
• Kansen om meer allochtonen aan het werk te krijgen en daarmee de

koopdracht te verhogen, om nieuwe producten en markten te ontwik-
kelen en om innovatie te stimuleren.

• Kansen om de arbeidsparticipatie van etnische groepen te verbeteren,
het ziekteverzuim te verlagen, betere verkoopresultaten te behalen,
een hogere arbeidsproductiviteit en meer ruimte te geven aan crea-
tieve ideeën.

• Kansen om meer toerisme aan te trekken, de werkgelegenheid en de
koopdracht in (aandachts)wijken te verbeteren en de aantrekkelijkheid
van de stad te vergroten.

De studie geeft gemeenten een aantal handvatten om tot visie-ontwikke-
ling te komen. Hierbij wordt opgemerkt dat de gemeente niet te veel als
trekker moet willen optreden en dat het uitgangspunt moet zijn dat parti-
culier initiatief zichzelf aanmeldt. Ook is maatwerk nodig: iedere gemeente
kent haar eigen specifieke kracht en daarmee haar eigen specifieke
kansen.

Ik vind het een goede zaak dat deze studie is verricht. De studie attendeert
op kansen die er liggen op economisch terrein. In die zin sluit de studie
goed aan op de brief over wijkeconomie die ik op 20 juni jl. samen met
staatssecretaris Heemskerk aan de Tweede Kamer heb verzonden. Hierin
hebben wij het belang van wijkeconomie onderstreept (op het terrein van
werkgelegenheid, economische groei en de leefbaarheid). Ook zijn er al
goede voorbeelden van initiatieven in de aandachtswijken, waarbij
gebruik wordt gemaakt van de etnische diversiteit. Zo blijkt uit het wijk-
actieplan Transvaal dat de gemeente Den Haag ervoor kiest om de kracht
van de wijk en (multiculturele) bewoners meer te benutten, o.a. door de
bouw van een Multicultureel Leisure Centre. Ook als gebruik wordt
gemaakt van etnische diversiteit in winkelgebieden, vind ik het van belang
dat er verschillende soorten winkels in dit gebied gevestigd zijn.

Gemeenten zijn als eerste aan zet bij het stimuleren van wijkeconomie.
Het is daarom vooral aan hen om te bekijken op welke wijze zij aan de

Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, 30 995, nr. 56 2



slag gaan met de kansen die de studie noemt. Er zal hierbij sprake moeten
zijn van maatwerk. Vanuit de faciliterende rol die het rijk heeft, zal ik de
studie via de «Nieuwsbrief Krachtwijken» onder de aandacht brengen van
gemeenten en andere partijen die betrokken zijn bij de wijkenaanpak.

Ik ga er vanuit u op deze wijze voldoende te hebben geïnformeerd.

De minister voor Wonen, Wijken en Integratie,
C. P. Vogelaar
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